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torsdag 15 september, Ulf Pettersson Åkeri kl 09.00

Närvarande: Ulf Pettersson, Martin Hagman, Jörgen Larsson, Göran Tenggren,

Catharina Tenggren, Peter Grafström, Åke Svensk, Janne Rosén, Olle Huusko

och Bengt Hilding samt inbjuden från näringslivskontoret Ne kommun Benjamin Vaher.

§1 Mötets öppnande

Ordförande Ulf Pettersson öppnade mötet.

§2 Val av mötessekreterare

Till protokollförare valdes Jörgen Larsson.

§3 Val av justerare

Att justera dagens protokoll valde Catharina Tenggren.

§4 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§5 Justering fg mötesprotokoll

Fg mötesprotokoll justerades.

§6 Rapportering från arbetsgruppen "Rimbo Portalen"

Rimbo arrangörsförening har genomfört 2 st arrangemang på Terrassen vid

Kulturscenen, lyckade arrangemang.

Elina Widnersson har på uppdrag av arbetsgruppen Rimbo Portalen genomfört

en enkät om vad Rimboborna tycker om Rimbo, denna har tidigare presenterats

och finns tillgänglig på företagarförenings hemsida "Rimbo Portalen"

Har även genomfört en samkvämskväll på Restaurang Holli där företagarna

fick mingla över en bit mat o dryck utan mötesagenda, mycket uppskattad och

styrelsen beslutar att genomföra denna mötesform till medlemmarna oftare.

§7 Rapportering/skrivelse Trivselåtgärder Rimbo Centrum samt infarter

Peter Grafström

Peter Grafström presenterade ett utkast på frågor som företagarföreningen

har som önskemål att kommunen fixar till, beslut att Peter skickar ut till samtliga

i styrelsen för vidare beredning.

§8 Rapportering/skrivelse EU Prjektet - K I R

Bengt Hilding

Inget att rapportera, avvaktar vissa beslut och Bengt ber att få återkomma

i ärendet.

§9 Cooperativet I-huset, sponsring.

Peter Grafström tog upp frågan om sponsring av måltid till I-huset på deras

arrangemang, beslut att företagarföreningen säger nej till detta av princip, företagar-

föreningen kan få problem och blir inblandade i flera ansökningar om bidrag från

flera verksamheter. Peter Grafström fick i uppdrag att förklara för dem att företagar-

föreningen ej ger bidrag till dessa verksamheter och i stället informera dem om

att söka bidrag från enskilda företag i stället.
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§10 Övriga frågor

Rånäs Slott har ställt fråga om företagarföreningen vill medverka på julmarknad,

företagarföreningen har inte resurser att medverka på detta arrangemang.

Benjamin Vaher informerar om att avtal mellan kommunen och dess företagar-

föreningar kommer att behöva synkas så att dessa har samma avtalstid.

Belysning på Centralvägen, Rimbo togs upp i diskussion. Peter Grafström får i 

uppdrag att lägga in förfrågan via kontaktcenter får åtgärd.

Trafiklösning, väg 77 och väg 280 diskuterades och företagarföreningen

har en syn på att förslag "väg 280" från Asplund-Kyrkans infart borde prioriteras.

Olle Huusko genomförde presentation av "Rimbo Resecenter" ombyggnation

av mejeriets gamla lokaler och närliggande område för utveckling av nytt resecenter

i Rimbo för att kunna flytta dagens bussterminal och frigöra denna yta för bostäder

och affärs- och verksamhetslokaler.

§11 Nästa möte

Torsdag den 20 oktober kl 09.00 på UP Åkeri

§12 Avslutande

Orförande Ulf Pettersson tackade för deltagande och avslutade mötet.

Ulf Pettersson Jörgen Larsson

Ordförande Protokollförare

Catharina Tenggren

Justerare


